
amb l'endeutament que s'ha dit que 
portaven les arques municipals. No 
sembla molt precipitada aquesta 
decisió? 

- Un endeutament municipal com 
el nostre ha estat produït per molts 
factors i un d'ells és el de despeses de 
personal, però això no justifica que no 
s'hagi d'ampliar amb urgència la plan-
tilla de la brigada municipal, és a dir: 

La brigada municipal és deficitària 
quan a personal per mantenir una 
neteja, mínimament decent. Aquest 
fet provocaria més despeses ? Jo crec 
que no, tenint en compte que es 
reduiran notablement les hores extres, 
que de l'1-1-91 al 31-5-91, ja s'havia 
acumulat un valor de 7.700.000 pta i 
per altra part, tal com diu, en el ple 
esmentat la consellera Sra. Puigvert, 
amb el sou que estalviem durant 6 
mesos del sargent de la Policia Muni-
cipal es paga de sobres el personal de 
la brigada contractat Per tant, la decisió 
no és participada sinó necessària, en 
especial per l'època de l'any que ens 
trobem. 

Referent a l'endeutament en 
aquests moments quan encara no està 
comprovada totalment la situació defi-
nitiva referida a aquest tema, sí que 
puc avançar que a final de juny, la 
quantitat manifestada pel nostre grup 
durant la campanya electoral passada 
queda curta. No tant sols era certa sinó 
que encara és superior. 

- Sabem que és un entusiasta de 
l'esport. L'equip de tercera divisió 
és el que més tinta ha fet córrer, 

com està la seva situació actual tan 
econòmica com esportiva? 

- Segons les converses man-
tingudes entre els antics dirigents del 
Cristinenc i els dirigents de l'Espanyols, 
crec que la donació de la fitxa federativa 
del Cristinenc a canvi de pagar part de 
les despeses de l'equip portarà una 
reducció de l'endeutament del 
Cristinenc, cosa important i positiva, 
però amb el que no estic d'acord és 
amb el muntatge de l'última assemblea, 
ni de la manera que s'han portat les 
negociacions i per tant, no veig clara la 
liquidació de manera total de 
l'endeutament esportiu de l'equip de 
3a Divisió. 

- Què ens pot dir de la Variant? 
- De la variant podem dir que per la 

precipitació municipal en la seva 
aprovació i la falta de diàleg amb els 
ciutadans afectats pel canvi de traçat, 
ens trobem en una situació pràc-
ticament sense possibilitats d'actuació. 
Tot i això hem fet gestions per tal de 
millorar l'enllaç de la sortida de Santa 
Cristina direcció Sant Feliu de manera 
que no creï una barrera que dificulti la 
visibilitat del municipi i al mateix temps 
tingui un accés dels vehicles 
procedents de Barcelona direcció St 
Feliu- Platja d'Aro que puguin entrar 
pel costat del pont del Riudaura. Per 
altra part l'enllaç de davant la zona 
esportiva serà traslladat més cap a la 
cruïlla de Solius a fi de deixar lliure 
aquesta zona. A més hem sol·licitat 
que l'antiga carretera es cedeixi al 
municipi com a carrer normal. 

- Podem analitzar ja la tasca de 
cada un dels regidors? 

Serà la següent: 
-Finances i Hisenda Municipal: 

Josep Rosés i Barceló. 
- Urbanisme i Obres Públiques: 

Xavier Congost i Amagat. 
- Cultura i Ensenyament: 

Concepció Puigvert i Reixach. 
- Ordre Públic i Seguretat 

Ciutadana: Josep Llensa i Rocosa, i 
Josep Rosés i Barceló. 

- Serveis Municipals: Jordi Aviñó i 
Rovira, i Ramon Tura i Dalmau. 

- Festes i Turisme: Josep Rosés i 
Barceló. 

- Sanitat i Serveis Socials: Ramon 
Tura i Dalmau. 

- Esports: Ramon Tura i Dalmau. 
-Agricultura, Indústria i Comerç: 

Jordi Aviñó i Rovira, i Xavier Congost i 
Amagat. 
Sr. Josep Llensa i Rocosa 

- Consorci de la Costa Brava. 
- Mancomunitat Intermunicipal 

Voluntària de la Conca del Ridaura. 

-Entitats urbanístiques col·labo-
radores del terme municipal. 

- Fundació Ràdio Santa Cristina. 
Sr. Josep Rosés i Barceló 

-Mancomunitat Turística de la 
Costa Brava. 

- Fundació Ràdio Santa Cristina. 
Sr. Jordi Aviñó i Rovira 

- Consorci de la Costa Brava. 
- Mancomunitat Intermunicipal 

Voluntària de la Conca del Ridaura. 
Sra. Concepció Puigvert i Reixach 

- Mancomunitat Intermunicipal del 
Baix Empordà per a Disminuïts 
Psíquics. 

- Consell Escolar de l'Escola Públi-
ca de Santa Cristina d'Aro. 
Sr. Ramon Tura i Dalmau 

- Centre Recreatiu i Esportiu 
Cristinenc. 
Sr. Xavier Congost i Amagat 

-Entitats urbanístiques col·labo-
radores del terme municipal. 

- El treure les pilones del carrer 
Teu lera, ha estat decisió del nou 
Ajuntament o s'ha consultat amb 
els afectats? 

- El treure les pilones del carrer 
Teulera ha estat decisió del nou 
consistori, tal com estava anunciat en 
el nostre programa electoral, però 
prèviament amb data 24-6-91 en una 
consulta als afectats, per majoria es va 
acordar retirar totes les pilones. 

- L'actitud del Punt Diari parlant 
de vostè, la considera més d'atac 
personal que informatiu? 

- L'actitud del Punt Diari envers la 
meva persona crec que realment ha 
estat una actitud imparcial d'uns fets 
en què la meva persona no tenia res a 
veure: pertant m'ha perjudicat la imatge 
a nivell exterior, però, tal com s'ha 
pogut comprovar, a nivell local no ha 
tingut cap mena d'incidència en la meva 
personalitat i credibilitat envers el poble 
de Santa Cristina d'Aro. Si que puc dir 
que després de tanta crítica cap a la 
meva persona vaig intentar que 
publiquessin un escrit abans de les 
eleccions municipals i, en primer lloc, 
em van dir que era massa llarg, indicant 
que si el reduïa me'l publicarien, el 
propi Punt em va enviar una reducció 
que consideraven convenient, que vaig 
acceptar de manera total i, avui per 
avui, encara espero que es publiqui. 
Crec que això explica moltes coses. 

- Li han quedat moltes coses al 
cap. Espero poder tenir alguna altra 
xerrada. 

AMADEU 
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